
 

 

Schriftelijke vragen aan het college van B&W op grond van artikel 44 van het 

Reglement van orde voor de gemeenteraad van de gemeente Rijswijk 2023 

 

Communicatie over implementatie nascheiding. 

 

In december 2023 heeft de gemeenteraad ingestemd met het raadsvoorstel 

Maatregelen grondstoffenmanagement, oftewel het nieuwe afvalbeleid van de 

gemeente Rijswijk. 

Hierin is onder andere afgesproken dat Rijswijk overgaat op nascheiding. Plastic 

(PMD) kan voortaan bij het restafval en wordt in de fabriek gescheiden. 

Als Rijswijkse VVD wilde we dit al meerdere jaren en we zijn blij dat het ons via 

het coalitieakkoord eindelijk is gelukt om dit voor elkaar te krijgen.  

Nu komt het aan op goede uitvoering, duidelijke en heldere communicatie en het 

delen van juiste informatie. Als Rijswijkse VVD vinden wij dat belangrijk. Onze 

fractie heeft al meerdere vragen ontvangen over het vervolg van dit nieuwe beleid.  

Naar aanleiding hiervan heeft de Rijswijkse VVD de volgende vragen: 

1. Hoe staat de implementatie van nascheiding er op dit moment voor? 

  

2. Hoe wordt, op dit moment, gecommuniceerd met inwoners over het nieuwe 

beleid?  

 

3. Kan het kloppen dat op de website van de gemeente nog verouderde 

informatie staat over de wijze van afvalscheiding? 

 

4. Op welke termijn kunnen inwoners informatie verwachten over het nieuwe 

beleid en wat dat voor hen gaat betekenen? 

 

5. Kan het college aangeven wat op dit moment al duidelijk is over de gevolgen 

van het nieuwe beleid voor inwoners en de wijze waarop zij afval verzamelen 

en weggooien?  

Namens de Rijswijkse VVD, 

Jordy Loof 


